
Questions? Issues? Missing Part? Professional 
Installation Service?

Contact us at customer.care@sunjoygroup.com
 Questions? Problèmes? Pièce manquante?Service 

d'installation professionnel?
Contactez-nous à customer.care@sunjoygroup.com

Solar Panel Kit Folding/ Kit 
Panneau Solaire Pliant

Item/Ar�cle #: N101000700

Country of Origin: China 
Pais d’origine: Chine

Produc�on Number:2023100997 
Numéro de fabrica�on:2023100997
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A 1N101000700

226W Solar Panel Kit 
Folding / 226W Kit 
Panneau Solaire Pliant
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Quan�té 



SAFETY INFORMATION

• Keep your solar blanket, Controller & battery away from any liquids at all times.

• Keep the solar blanket and controller clean at all times (always check connectors to ensure
they’re free of grit before plugging them in).

• This appliance is not intended to be used by people (including children) with reduced physical
or mental capabilities, or those who are under the influence of drugs or alcohol.

• Do NOT use the solar blanket to charge non-rechargeable batteries. Doing so may result in
harm to the user and/or damage the solar blanket and controller. Only use the provided solar
blanket, regulator and adaptors/ wiring provided in the kit.

• Explosive gases. The battery should be mounted in a we ll-ventilated area, as far as possible
from any ignition sources. Do NOT smoke or have a naked flame in the vicinity of the battery
under charge.

• Never tamper with or pull any component of the solar blanket, regulator or wiring apart. If you
do so, you will void the warranty.

• Always store the solar blanket folded, protected from the weather and with good ventilation.

• Ensure nothing sharp or heavy could potentially damage the solar blanket during transport or
storage.

• Only use the solar blanket to charge 25V batteries.

• Blanket & Controller should not be used with nickel metal hydride batteries.

• Do not place solar blanket on your vehicle’s bonnet or paintwork during use.

INFORMATION DE SÉCURITÉ

• Maintenez votre couverture solaire, votre télécommande et votre pile hors de tous liquides, à
tout moment.

• Maintenez votre couverture solaire et votre télécommande propres à tout moment (vérifiez
toujours les connexions pour vous assurer qu’il n’y a pas de poussière avant de les brancher).

• Cet appareil n'est pas conçu pour être utilisé par les personnes  avec des capacités physiques ou
mentales réduites (ni par les enfants), ou ceux qui sont sous l'influence de drogues ou d'alcool.

• N'UTILISEZ PAS la couverture solaire pour charger des batteries non rechargeables, Ce qui
pourrait provoquer du mal à l'utilisateur et endommager la couverture solaire et la
télécommande. Utilisez uniquement la couverture solaire, le régulateur et les adaptateurs /
câblage compris dans le kit.

• Les gaz explosifs. La batterie doit être montée dans une zone bien-ventilée, si possible le plus
loin possible de sources d’ignition.  Ne fumez pas et n’ayez pas de flamme à proximité de la
batterie sous charge électrique.

• Ne jamais altérer ou extraire un composant de la couverture solaire, du régulateur ou du
câblage, car cela annulerait la garantie.

• Gardez toujours votre couverture solaire pliée, protégée des intempéries et bien ventilée.

• Assurez-vous que rien de pointu ou de lourd ne pourrait potentiellement endommager la
couverture solaire pendant le transport ou le stockage.

• Utilisez uniquement la couverture solaire pour charger des batteries de 25V.

• N’utilisez pas de piles de métal d’hydrure de nickel dans la couverture ou la commande.

• Ne placez pas la couverture solaire sur le capot ou la peinture de votre véhicule pendant
l'emploi.



SOLAR BLANKET SPECIFICATIONS 

Voltage at Pmax (Vmp) 24V 

Current at Pmax (Imp) 9.41A 

Open-Circuit Voltage (Voc) 28.8V 

Short-Circuit Current (Isc) 9.98A 

Net Weight 17.81lbs 

Dimensions (Closed) 24.80x 30.71x 1.97in 

Dimensions (Opened) 98.23x24.8x1.18in 

Tension à PMAX (Tmp) 24V 

Courrant à PMAX (Cmp) 9.41A 

Tension en circuit ouvert (COV) 28.8V 

Courrant de Court Circuit (CCC) 9.98A 

Poids Net 17.81lbs 

Dimensions (Fermée)

Dimensions (Ouverte) 

SPÉCIFICATIONS DE LA COUVERTURE SOLAIRE

24.80x 30.71x 1.97in 

98.23x24.8x1.18in 



When the air conditioner and the battery are normally connected by the connecting wire, the 
solar panel can be used to replenish the battery at the same time when the air conditioner is 
normally started./Lorsque le climatiseur et la batterie sont normalement connectés par le fil 
de connexion, le panneau solaire peut être utilisé pour reconstituer la batterie en même 
temps lorsque le climatiseur est normalement démarré.

Solar energy ② charging interface: MPPT is 
required separately (DC 25.5V,Max.12A)/Énergie 
Solaire ② Interface de charge: MPPT est requis 
séparément (DC 25.5V, Max.12A)

Use solar panels to charge the battery separately/
Utilisez des panneaux solaires pour charger la batterie 

séparément

INSTRUCTIONS

• Trouvez un endroit convenable pour déplier la couverture solaire, loin des objets tranchants,
des liquides et d’autres dangers solaires qui pourraient endommager votre couverture solaire.
Assurez-vous qu'il y a suffisamment d'espace pour que la couverture soit étalée
complètement.

• Tandis que vous dépliez, faites attention de ne pas plier les panneaux.

• La période de garantie est d’un an

• Find a suitable location to unfold the Solar Blanket, away from sharp objects, liquids and Solar
other hazards that could damage your solar blanket. Ensure there is sufficient space for the
Blanket to be spread out fully.

• Whilst unfolding, take care with the panels making sure they do not bend.

• The warranty period is one year.

INSTRUCTIONS


